
 

Toezeggingen commissie WW 
14 februari 2024 
 
Agendapunt Titel Toezegging Portefeuillehouder Stand van zaken Afgedaan 
VV - commissie 
Waterveiligheid en 
Waterketen 08-11-
2023 3.5. Nieuwe 
opgaven binnen de 
waterketen 

Elementen 
beeldtraject nieuwe 
opgaven binnen de 
waterketen 

Portefeuillehouder Knapp 
zegt toe dat de vragen over 
de bronaanpak, het rapport, 
meebetalen door de 
farmaceutische industrie 
e.d. bij dit agendapunt 
worden meegenomen in het 
toegezegde beeldtraject. 

J.B. Knapp De toezegging wordt 
meegenomen in de 
presentatie over 
medicijnresten. Deze 
presentatie is gepland 
tijdens de beeld-VV van 20 
maart 2024.   
 
Het voorstel is de 
toezegging daarmee als 
afgedaan te markeren. 

Ja  

VV - commissie 
Waterveiligheid en 
Waterketen 08-11-
2023 3.2. Begroting 
2024 en MJP 2025-
2027 

Presentatie 
samenwerkingsverb
and 
muskusrattenbestrij
ding 

Mevr. Corbey stelt dat voor 
muskusrattenbestrijding 
€2,8 miljoen en een extra 
ophoging met €200k is 
uitgetrokken. 
Natuurterreinen vindt het 
essentieel dat gezocht moet 
worden naar een effectief 
beleid nu het aantal 
muskusratten alleen maar 
blijkt toe te nemen. Is het 
niet beter om met deze €3 
miljoen extra gevoelige 
plekken in dijken beter te 
beschermen met gaas, 
stalen afdekplaten e.d.? 2. 
Is het verstandig -gezien de 
nieuwe toetsingsronde- op 

J.B. Knapp Tijdens de commissie WW 
van 14-02-2024 wordt een 
presentatie gegeven, die 
ingaat op het 
samenwerkingsverband 
Muskusrattenbeheer West-
Midden Nederland.   
 
Het voorstel is de 
toezegging als afgedaan te 
beschouwen. 

Ja  



 

nu alle werken te gaan 
oppakken?  
Portefeuillehouder Knapp 
stelt dat Het 
samenwerkingsverband 
muskusrattenbestrijding 
heeft aangeboden om een 
presentatie te verzorgen 
voor de AB-leden. De 
portefeuillehouder is van 
harte bereid om deze 
desgewenst te regelen. 

VV - commissie 
Waterveiligheid en 
Waterketen 08-11-
2023 3.2. Begroting 
2024 en MJP 2025-
2027 

Regionale keringen Dhr. van Dijk stelt dat de 
inzet voor de aanpak 
regionale keringen door 
Rijnland in het huidige jaar 
lof verdient, maar de vraag 
is of het verstandig in 2024 
minder te gaan doen. Wel 
wordt vermeld dat Rijnland 
aan de slag gaat met 
intensivering. Waarom houdt 
Rijnland de opgebouwde 
voorsprong niet vast en pakt 
voortvarend door?   
Portefeuillehouder Knapp 
stelt oplevering net vóór of 
na de jaargrens zorgt voor 
de nodige fluctuaties. De dip 
in de uitvoering is al 
toegelicht maar Rijnland zet 
nadrukkelijk in op 
intensivering in middelen én 
capaciteit. De 

J.B. Knapp De effecten worden 
meegenomen in de 
voorjaarsburap 2024.   

Nee 



 

portefeuillehouder is 
voornemens om de effecten 
daarvan zo snel mogelijk 
zichtbaar te maken. 

VV - commissie 
Waterveiligheid en 
Waterketen 08-11-
2023 3.1. 
Najaarsburap 2023 

Opslag van energie Dhr. de Ridder vraagt of 
Rijnland niet moet nadenken 
hoe opgewekte energie kan 
worden opgeslagen/gebruikt 
zodat er efficiënt wordt 
omgegaan met dit type 
energiebron?   
Portefeuillehouder 
Schouffoer 
(Natuurterreinen) antwoordt 
in reactie op de vraag over 
de opslag van energie, dat 
netbeheerders kampen met 
netcongestie. Rijnland 
overlegt met hen over de 
mogelijke inzet van 
Rijnlandse assets ter 
verlichting. De 
portefeuillehouder zal te 
zijner tijd rapporteren over 
hoe Rijnland deze 
energieopslag inzet én 
managet 

J.G.M. Schouffoer  Nee 

 


